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Gespreksverslag werkgroep 
financiële participatie  

  

Aanwezigen  
  
Novar:     Sjoukje Huitema    

Pieter Melle van der Meulen   
Miron Westerhof   
  

Bewoners:    5 bewoners (alle deelnemers werkgroep)  
  

Inleiding  
  
De werkgroep sessie vond plaats in de Dörspsstee in Noordhorn op 17 januari 2024 
van 19:00 tot 21:00.  
  
Miron Westerhof opende de avond met het voorstellen van de aanwezigen vanuit 
Novar. Ze bedankte de deelnemers voor hun aanwezigheid en het feit dat zij bereid 
zijn hun input te leveren aan de plannen. Het doel van de avond werd toegelicht.  
  
Pieter Melle lichtte toe waar financiële participatie vandaan komt. Hij legde aan de 
hand van een presentatie uit welke mogelijkheden hierin zijn en wat daarin de rol kan 
zijn van de bewoners. Tussendoor stelden de deelnemers van de werkgroep vragen.  
  

Vragen (waarop wij zouden terugkomen)  
1. Wat zijn de verhoudingen in aandelen van Novar en DIF in Novar?  

DIF is sinds eind 2023 investeerder in Novar. DIF is het Dutch Investment Fund. De 
naam zegt het al een beetje, DIF is een investeringsmaatschappij. De bestuurders van 
Novar zijn daarom nog steeds de 3 Nederlandse directeuren. Door de financiële 
investering van DIF kunnen wij onze projecten uiteindelijk ook bouwen. De exacte 
verhoudingen van aandelen zijn 60% DIF en 40% Novar.   

  
2. Hoe dek je de kosten als er geen inkomen is vanuit het zonnepark?  

Er wordt door de bank een Due Diligence (DD) uitgevoerd. Hierin wordt gecheckt 
of alles goed geregeld is. Dit wordt gedaan door onafhankelijke, externe partijen 
(zoals een DLA, Eversheds). Er wordt onder andere op de onderstaande zaken 
gecheckt:  

• Verzekering – is het park goed verzekerd tegen schade, diefstal etc.  
• Technisch – check op de technische tekeningen en op de oplevering 
van het zonnepark. Er wordt onder andere ook gecheckt of wij afspraken 
met de bouwer/onderhoudspartij hebben gemaakt over minimale 
productie etc. Dus als het park niet goed werkt, dan kunnen we dit 
claimen.  
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• Legal - check op alle contracten en afspraken die zijn gemaakt: met 
PPA partij (afnemer van de energie), met de verzekeraar, etc. Alle 
contracten worden door een specialist (extern) bekeken.  

  
3. Is de SDE++ subsidie voldoende om de basiskosten te dekken?  

Tegenwoordig niet altijd. Dit proberen we wel af te dekken met afspraken met de 
PPA partij (afnemer van de energie).  

  
4. Naar hoeveel rendement streeft Novar?  

Het liefst hebben wij een rendement van minimaal 8% á 10%, met als minimale 
ondergrens 6%.  
  

Afspraken  
1. Novar deelt de subsidieregeling van gemeente Westerkwartier voor energie 
collectieven.  

Zie link: https://www.westerkwartier.nl/subsidieregeling-energiecollectieven   
  

2. Novar deelt de contactgegevens van verschillende coöperaties waarmee wij 
samenwerken, dienende als referentie voor de werkgroep.  

Bij het rondsturen van deze terugkoppeling is een referentie gedeeld in de 
mail. Andere referenties volgen.   
  
3. Novar deelt de emailadressen van de deelnemers met elkaar.  

Bij het rondsturen van de terugkoppeling aan de deelnemers zijn alle 
mailadressen te vinden in de adresbalk.  

  
4. De deelnemers nemen contact op met de aangeleverde coöperatie(s).  
  
5. De bewoners laten de informatie even landen en denken na of zij verder in gesprek 
willen over het eventueel oprichten van een coöperatie, dan wel voor het invullen van 
het lokaal eigendom of het beheren van een gebiedsfonds.   
  
6. Novar vraagt adressen op bij de deelnemers voor het verzenden van de 
informatieboekjes.   
  
7. Beide partijen nemen binnenkort weer contact met elkaar op. 

 


